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To: .

RE (BARELY)[RRR LR @minvws.nl]
Cc: RE

iE ( 512e5.1.2e)}] 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e (BARA)
Sent: Fri 1122/2021 9:05:25 AM

Subject: RE: tikje verontrustend bericht van de KNMP/apothekers

Received: Fri 1/22/2021 9:05:26 AM

Ik kreeg een bericht van|iielll dat ze nu met]EEN==" het bellen is. Dat isIE

i=: EEN BE BE GE SEEN einvws.nl>

Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 10:03

Aor: EXEC BE. GREE) EE mins. i>

Onderwerp: RE: tikje verontrustend bericht van de KNMP/apothekers

https://www.pw.nl/nieuws/2021/openbaar-apothekers-bieden-hulp-bij-vaccineren

Van:BES12:BEJE © minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 08:03

ar: EEE, BES. (REY RID) REE viv.» IERIE, ENED ED ED) ERIE rics
Onderwerp: tikje verontrustend bericht van de KNMP/apothekers

Goedemorgen,

Mijn dag begon met onderstaande mail van de KNMP. Eerst maar even koffie gehaald...

Kennelijk is nut, noodzaak en de ernst om dit met alle mogelijke voortgang te regelen nog niet doorgekomen bij het RIVM.

misschien goed om er om 9u meteen achteraan te gaan?

Tot zo

ven: BED NE. (NEED
Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 08:01

Onderwerp: FW: verslag van ons overleg van 10u vervoer vaccin naar en tussen de locaties

+ IEEE

Kunnen wij iets doen om de urgentie over te brengen?

ois
Van:BEd ! (5.1.22)

Verzonden: vrijdag 22 januari 2021 08:00

Onderwerp: RE: verslag van ons overleg van 10u vervoer vaccin naar en tussen de locaties

Geweldig dat er zo snel zoveel deelnemers zijn voor het webinar!

Ik denk dat die mevrouw van het LCC misschien wat overdonderd was, want het begint echt maandag en de voorbereidingen en

de communicatie kunnen niet snel genoeg beginnen! Het bericht dat er geen urgentie zou zijn maakt mij wel wat ongerust over

hoe de logistieke personen in de wedstrijd zitten!

BEER kennende pakt ze dit met voorrang op om iedereen te wijzen op de urgentie!

We spreken elkaar later vandaag!

Mvg
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Verzonden: donderdag 21 januari 2021 23:33

20} (EARLY) <HERCE @ minvws.nl>

5 5.1.2e @rivm.nl>

Onderwerp: RE: verslag van ons overleg van 10u vervoer vaccin naar en tussen de locaties

Hoi:

Even nog een snelle update van de voortgang.

Het webinar van morgen had binnen een mum van tijd 500 geinteresseerde actieve openbaar- en ziekenhuisapothekers (de
technische limiet) dus dat is mooi. Ook fijn is dat de IGJ ook zal aansluiten met het oog op specifieke vragen.

Omdat we het webinar opnemen en later op de dag voor leden (met inlog) beschikbaar stellen zal het uiteindelijk bereik een

veelvoud van het aantal deelnemers zijn (we hebben zo’n 5000 leden).

Over de transportvraag had ik gisterenmiddag al contact met EEEBE) van wie] EE mij de

gegevens had doorgezet en vanmiddag met een van haar medewerkers aan wie de vraag intern was doorgezet. Ik heb haar in een

kort maar goed gesprek geinformeerd over ons gezamenlijk gesprek en de insteek van de KNMP ten aanzien van GDP-vervoer

tussen locaties van een instelling.

Bij de laatste dame meende ik een andere tijdlijn (“in de loop van volgende week”) te bespeuren dan in ons overleg van gisteren

waarin het toch nadrukkelijk over een start op maandag (regel 3 van je verslag) ging. Dat vermoeden kreeg ik in de vooravond

bevestigd toen de voorzitter van de koepel die wij hadden voorgesteld mij per mail (met een cc aan | EER ik had de wederzijdse
introductie over een weer dubbel ingestoken) dat zijn logistieke collega inderdaad vanuit het RIVM was benaderd, maar verbaasd

was te vernemen dat er helemaal geen behoefte |laat staan urgentie zou bestaan ten aanzien van (ondersteuning van) logistiek en

transport geleverde vaccins in de VVT, langdurige zorg en dergelijke. Hun bereidheid om, ook op korte termijn, bij te springen is

niet veranderd; zij wachten nu nader bericht van RIVM/VWS af.

Hoewel ik er zonder meer vanuit ga dat] EEE dit op basis van die mail intern oppakt, meld ik het hier ook even aan jou omdat ik

niet uitsluit dat dit verwarrende signaal op een of andere manier, ook al zal het vanuit de aangeleverde logistieke contacten op

mijn verzoek stil worden gehouden, toch ook apothekers bereikt.

lk hoop morgen onverdeeld positief nieuws te kunnen brengen.

En ja, we spraken elkaar aan het begin van dit millennium En ik herinner me

ook nog een geanimeerd gesprek tijdens een receptie in het pre-DBC-tijdperk toen we het (met over een originele
manier hadden om via het ziekenhuisbudget (in het bijzonder de daarin -niet zichtbare- jaarlijkse post disfunctionerende medisch

specialisten) in ongeveer 10 jaar het toen nogal actuele goodwill-probleem van de vrijgevestigde medisch specialisten op te lossen.

Bleek achteraf niet nodig.

Groeten,

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 17:52

G rivn.nl>; [EE
@rivm.nl>;

Onderwerp: RE: verslag van ons overleg van 10u vervoer vaccin naar en tussen de locaties

HoilERES

Veel dank hiervoor. |B gaat achter de contacten bij Movianto aan.

Tot snel!
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Verzonden: woensdag 20 januari 2021 16:06

minvw:

knmp.nl>

Onderwerp: RE: verslag van ons overleg van 10u vervoer vaccin naar en tussen de locaties

peste [ENED
Dank voor het heldere verslag. Aan onze kant is de uitvoering van de acties al opgepakt. Zo is het contact met de vervoerder (i.c. de

vertegenwoordiger van de groothandelskoepel wiens kerncompetentie dit is) al gelegd. Deze heeft echter begrijpelijkerwijs wel

behoefte aan een direct aanspreekpunt bij Movianto, al was het maar om de namen en locaties van instellingen t.b.v. de planning
voor een goede logistieke aansluiting vanaf de hoofdlocaties te kunnen organiseren.

Tevens wil ik melden dat we naast de schriftelijke/digitale berichtgeving aan de leden, die zoals afgesproken afgestemd zal worden,

het voornemen hebben om a.s. vrijdag een webinar voor openbaar en ziekenhuisapothekers samen te organiseren om daarin de

stand van zaken mondeling toe te lichten, vragen te beantwoorden en eventuele nog bestaande andere issues op te halen.

Met vriendelijke groet en tot zover,

-_

APOTHEKERSORGANISATIE

Alexanderstraat 11

2514 JL Den Haag

www.knmp.nl | www.apotheek.nl
De Koninklijke Nederlandse Maatschappij ter bevordering der Pharmacie is de beroeps- en brancheorganisatie voor apothekers. Wij behartigen de

belangen van de leden, de branche en de farmacie in het algemeen.

Denk aan het milieu voordat u dit bericht print
Blijf gezond - volg de Cororna-regels!

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 12:27

Aan: rivm.nl>;

a
|

(EER Ed) <BEAETI © minvws.ni>;
@rivm.nl> JE <EEEE @ knmp.nl>; BEB

Onderwerp: verslag van ons overleg van 10u vervoer vaccin naar en tussen de locaties

Hoi Allen

Nogmaals veel dank voor het bijzonder nuttige overleg deze ochtend!

Zoals afgesproken hierbij het verslag.

Er was van de KNMP nog iemand bij, waarvan ik helaas de naam niet heb genoteerd. Zou iemand mij zijn naam en mailadres

willen sturen? Dan zal ik dat corrigeren.

Mvg
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